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Z á p i s n i c a   z  11. r i a d n e h o   z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 18. septembra 2020  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   PaedDr. Juraj Hlavatý, starosta obce 

Poslanci: Milada Kováčová, Dušan Brandis, František Madaj,                       

Milan Targoš, Anton Macanga, Pavol Droščák, Vlasta Podoláková,                  

Juraj Hlavatý 

Neprítomná:  Anna Targošová 

Ďalší prítomní: Mgr. Marcel Kormanec, prednosta obecného úradu 

   Ing. Marián Podmanický, hlavný kontrolór obce 

   JUDr. Viera Záteková Valková, PhD., zapisovateľka  

   Ing. Miroslav Hamacek, zástupca spoločnosti SEVAK, a.s. Žilina 

   Bc. Patrícia Backová a Ján Červeník 

   Bc. Stanislav Čimbora  

    

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Kanalizácia obce – aktuálne informácie  

5. Projekty obce – schválenie uznesení  

6. Pošta od občanov  

7. Rozpočtové opatrenie na úpravu rozpočtu  

8. Rôzne - diskusia 

9. Schválenie uznesení 

10. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 8 poslancov 

z 9 členného obecného zastupiteľstva a je uznášaniaschopné. Z rokovania OZ sa ospravedlnila 

pani poslankyňa Anna Targošová. Starosta obce predniesol návrh programu rokovania tak, ako 

bol poslancom doručený. Nakoľko do návrhu programu neboli vznesené iné návrhy, pán 

starosta dal za návrh programu hlasovať. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Vieru Zátekovú Valkovú, PhD. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Marcel Kormanec, prednosta OÚ 

Anton Macanga, poslanec OZ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Milada Kováčová, poslankyňa OZ 

Vlasta Podoláková, poslankyňa OZ      

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

3. Kontrola plnenia uznesení  

Správu o kontrole plnenia uznesení predniesla pani Záteková Valková, zapisovateľka OZ. 

Konštatovala, že na 10. riadnom zasadnutí OZ, konanom dňa 26.06.2020, bolo prijatých 



OBEC ZBOROV NAD BYSTRICOU 
 

  

Zápisnica z Obecného zastupiteľstva obce Zborov nad Bystricou 

 2  

 

10 uznesení, a to od č. 136 do č. 145. Všetky uznesenia boli pánom starostom v zákonnej lehote 

podpísané a splnené.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 146 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE  NA  VEDOMIE 

Správu o kontrole plnenia uznesení z 10. riadneho zasadnutia OZ konaného dňa 26.06.2020. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

4. Kanalizácia obce – aktuálne informácie 

Pán starosta privítal na rokovaní OZ pána Ing. Hamacka, zástupcu spoločnosti SEVAK, a.s. 

Žilina a odovzdal mu slovo. Pán Ing. Hamacek informoval poslancov OZ, že ukončenie stavby 

,,Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie odpadových vôd regiónu Stredné Kysuce" je 

naplánované na 13. novembra 2020. V obci sú položené takmer všetky potrubia, ostáva už len 

urobiť dopoje okolo čerpacích staníc a dve kanalizačné prípojky, ktoré sa musia urobiť na 

štátnej ceste pretlakom. Chystá sa asfaltovanie - do 15. októbra 2020 sa budú asfaltovať miestne 

komunikácie a od 15.oktobra 2020 sa bude asfaltovať štátna cesta. V obci sa urobilo cca 566 ks 

kanalizačných prípojok a bolo položených 12,4 km sietí.  

 

Pán starosta doplnil pána Ing. Hamacka, že asfaltovanie miestnych komunikácií horného konca 

obce od Centra je financované z rozpočtu projektu stavby, asfaltovanie miestnych komunikácií  

dolného konca obce od Centra je financované z rozpočtu obce. Asfaltovanie štátnej cesty sa má 

podľa projektu financovať len v polovičnom profile, a to tam, kde sa ukladalo hlavné potrubie. 

Tam, kde boli urobené odbočenia na hlavnej ceste, sa má asfaltovanie financovať 3 m na jednu 

a druhú stranu od položenia kanalizačnej prípojky. Pán starosta informoval, že sa po rokovaní 

na Žilinskom samosprávnom kraji sa podarilo vyrokovať,  že od začiatku Zborova po približne 

dom pani Jendrišákovej, čo predstavuje cca 2 000 m, sa bude asfaltovať štátna cesta v celom 

profile. Od domu pani Jendrišákovej až po kostol je financovanie asfaltovania štátnej cesty 

v plnom profile ešte predmetom rokovania s vedením Žilinského samosprávneho kraja. Pán 

starosta informoval poslancov OZ, že asfaltovanie v obci sa už začalo. Najskôr sa bude 

naťahovať vyrovnávka asfaltu, potom sa budú dvíhať poklopy, a to tak kanalizačné ako aj 

vodovodné a plynové a až potom sa natiahne finálna vrstva asfaltu. Pán starosta otvoril 

k tomuto bodu diskusiu.  

 

Pán poslanec Brandis: Na koho sa má občan obrátiť, pokiaľ prípojka nie je spravená v súlade 

s jeho požiadavkou. Stalo sa napríklad aj to, že prípojka bola spravená do protispádu. S kým 

má rokovať? Pán Hamacek odpovedal, že každý občan predtým, ako sa mu prípojka zrealizuje, 

podpisuje tlačivo o umiestnení kanalizačnej prípojky alebo odbočenia. Keď sa prípojka 

zrealizuje, znovu podpisuje zhotoviteľovi tlačivo, v ktorom prehlasuje, že prípojka bola 

zrealizovaná tak, ako ju požadoval. Občan môže prísť s reklamáciou na SEVAK, avšak, ak 

podpísal u zhotoviteľa tlačivo, v ktorom potvrdil, že prípojka bola urobená podľa jeho 

požiadaviek, SEVAK ju nevie u zhotoviteľa zreklamovať. Ak by tam bol protispád, SEVAK to 

uvidí na kamere pri skúškach, prípadne sa to zistí počas toho, ako sa občan napojí a bude to 

riešiť so zhotoviteľom, aby to opravil. Občania sa majú teda obracať na SEVAK – zákaznícke 

centrum Čadca.      

 

Pán poslanec Brandis: Do doby, kým sa to všetko zreklamuje, sa urobí aj asfalt. Občan sa 

nedostane k prípojke, asfalt musí znovu rozbiť. Na koho náklady to bude? Pán Hamacek 

odpovedal, že ak to bolo urobené zle, na náklady zhotoviteľa, v rámci záruky. Ďalej informoval 
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poslancov OZ, že v rámci europrojektu majú zazmluvnených 2 stavebných dozorov a jedného 

hlavného, ktorí dozerajú na stavbu. Poslanci skonštatovali, že na Zborove nevideli ani jedného 

z nich. Pán Hamacek upozornil poslancov, že je to stále stavba, zhotoviteľ, ktorý to realizuje, 

robí kamerové skúšky, a keď nájde chybu, opravuje. Súčasne chodí aj zamestnanec SEVAK-u, 

ktorý robí kamerové skúšky nezávisle od zhotoviteľa a kontroluje. Je to stavba, na ktorej sa 

stále pracuje.      

 

Pán poslanec Brandis: Predpokladaný termín ukončenia a dania do prevádzky, kedy sa budú 

môcť občania napojiť a odpojiť od žumpy. Pán Hamacek odpovedal, že žiadosť o kolaudáciu 

chcú podať v januári 2021. 13. novembra 2020 by mala byť stavba ukončená, následne 

v decembri budú sumarizovať doklady ku kolaudácii. Stavba by mohla byť do júna 2021 

skolaudovaná, a potom by sa občania mohli začať napájať. Ak občan podpísal Zmluvu 

o budúcej zmluve, SEVAK mu pošle poštou výzvu, v ktorej ho upozorní nato, že stavba je už 

sfunkčnená, skolaudovaná a môže sa začať napájať. Občania majú nato 90 dní odo dňa 

doručenia výzvy. Výzvy nemusia prísť všetkým občanom naraz, nakoľko je zrealizovaných 

okolo 4 000 odbočení, budú sa posielať postupne. Niekomu môže prísť výzva až v roku 2022. 

Pokiaľ bude stavba skolaudovaná, pán starosta o tom bude vedieť a občania, ktorí sa budú 

chcieť pripojiť, nebudú musieť čakať na výzvu. Ak sa napoja, musia prísť do týždňa na SEVAK 

do Čadce, nahlásiť sa a podpísať zmluvu. Platba bude paušálna, vychádza to cca 40 € na osobu 

ročne. Občan dáva čestné prehlásenie s počtom osôb, ktoré s ním bývajú v domácnosti. Ak 

v domácnosti bývajú aj študenti alebo niektorí pracujú na týždňovkách, dá sa dať čestné 

prehlásenie, že táto osoba sa doma zdržuje počas roka menej, a tak občan zaplatí len alikvotnú 

čiastku za takúto osobu.   

 

Pán poslanec Brandis: Ako sa budú riešiť budúce škody, ktoré vzniknú ohľadom výstavby 

kanalizácie? Napr. pri kopaní kanalizácie sa posunul vodovod zo svojho lôžka. Pán Hamacek 

odpovedal, že ak niečo takéto nastane a preukáže sa, že je to vplyvom kanalizácie, SEVAK to 

bude riešiť so zhotoviteľom.  

 

Pán poslanec Targoš: Musí byť šachta aj so spätnou klapkou. Pán Hamacek odpovedal, že je to 

na občanovi, či si ju dá alebo nie. SEVAK však doporučuje šachtu aj so spätnou klapkou.  

 

Pán poslanec Brandis: Musí prípojku realizovať oprávnená osoba? Pán Hamacek odpovedal, 

že nie. Občania si môžu prípojku realizovať svojpomocne. Keď sa napoja, musia prísť na 

zákaznícke centrum do Čadce, kde si so sebou prinesú list vlastníctva, stačí vytlačený aj 

z internetu, ďalej prinesú snímku katastrálnej mapy buď z katastra alebo vytlačenú z internetu, 

do ktorej zaznačia zrealizovanú časť prípojky na svojom pozemku, ktorú si vybudovali – kde 

majú šachtu a kadiaľ im vedie kanalizačná prípojka. Občania nemusia dokladovať ohlásenie 

drobnej stavby od stavebného úradu, SEVAK to nebude vyžadovať, je tam výnimka.    

 

Pán prednosta Kormanec: Musí mať každý občan šachtu? Pán Hamacek odpovedal, že áno.                  

Aj keď je rodinný dom blízko pri kanalizácii, povedzme meter? Pán Hamacek odpovedal, že 

áno. Dá sa spraviť výnimka, ale len pokiaľ je dom na hranici pozemku, čiže končí cesta a hneď 

začína dom a nie je možné niekde osadiť šachtu. Vtedy bude SEVAK súhlasiť s čistiacim 

kusom, ktorý bude osadený v suteréne hneď za obvodovým múrom. Bude to chodiť kontrolovať 

revízny technik.  

 

Pán Hamacek ešte doplnil, že po ukončení stavby má SEVAK ešte rok na nahlasovanie závad 

na stavbe. Zhotoviteľ bude odstraňovať závady, na ktoré sa príde počas prevádzkovania.  
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Pán poslanec Brandis: Budú sa pri asfaltovaní dodržiavať pôvodné parametre cesty? Starosta 

odpovedal, že prednosta prechádza každú jednu ulicu so spoločnosťou, ktorá má na starosti 

asfaltovanie v obci. Snažíme sa, aby cesty boli minimálne trojmetrové. Pán Hamacek doplnil, 

že sa snažia zachovávať niveletu vozovky, ako bola.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 147 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE NA VEDOMIE  

vystúpenie zástupcu spoločnosti SEVAK, a.s. Žilina, pána Ing. Hamacka, k stavbe 

,,Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie odpadových vôd regiónu Stredné Kysuce".  

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

 

5. Projekty obce – schválenie uznesení  

5a. Žiadosť o Nenávratný finančný príspevok Z ministerstva životného prostredia 

Slovenskej republiky kód výzvy OPKZP-PO2-SC211-2020-62 na realizáciu projektu 

„Vodozádržné opatrenia v Obci Zborov nad Bystricou“ 

Na základe Výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok so zameraním 

na podporu vodozádržných opatrení, Kód výzvy: OPKZP-PO2-SC211-2020-62 chce obec 

Zborov nad Bystricou podať žiadosť o NFP na Ministerstvo životného prostredia SR k projektu 

s názvom „Vodozádržné opatrenia v Obci Zborov nad Bystricou“. Pán starosta vysvetlil 

poslancom OZ, že ide o projekt, ktorý má zachytávať vodu z územia a má ju udržať 

v prirodzenom prostredí. Prvá časť rieši zachytávanie vody zo striech školy, druhá časť projektu 

sa týka prostredia za obecným úradom, kde by sa stiahla voda zo striech zdravotného strediska 

a obecného úradu do jazierka, tretia časť projektu rieši jazierko a rastliny priamo v staviskách, 

železnú konštrukciu v tvare kaplnky, kde by sa stiahla vody priamo z hlavnej cesty.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 148 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A) SCHVAĽUJE 

1. predloženie Žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Vodozádržné opatrenia v Obci 

Zborov nad Bystricou“ realizovaného v rámci výzvy OPKZP-PO2-SC211-2020-62, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja 

obce, 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu                        

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade                   

s podmienkami poskytnutia pomoci v sume 14 187,50 €, 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

B) POVERUJE  

1. Starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého  doplnením tohto uznesenia o finálne sumy projektu 

na základe údajov vo vypracovanej žiadosti o poskytnutie príspevku.  

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

 

5b. Žiadosť o poskytnutie príspevku z MAS Bystrická dolina kód výzvy IROP-CLLD-

Q575-512-002 na realizáciu projektu „Autobusová zastávka Zborov nad Bystricou“ 

Na základe Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku so zameraním na podporu 

zvyšovania bezpečnosti a dostupnosti sídiel, Kód výzvy: IROP-CLLD-Q575-512-002 chce 
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Obec Zborov nad Bystricou podať žiadosť o poskytnutie príspevku na MAS Bystrická dolina 

k projektu s názvom „Autobusová zastávka Zborov nad Bystricou“. Pán starosta informoval 

poslancov OZ, že zástavka má byť umiestnená oproti uličke, ako sa ide k pani Pupíkovej a pani 

Bukovanovej. Projekt sa podáva do konca novembra.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 149 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A)  SCHVAĽUJE 

1. predloženie Žiadosti o poskytnutie príspevku za účelom realizácie projektu „Autobusová 

zastávka Zborov nad Bystricou“ realizovaného v rámci výzvy IROP-CLLD-Q575-512-002, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja 

obce, 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu                         

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého finančného 

príspevku v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci v sume 11 167,27 €, 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

B) POVERUJE  

1. Starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého  doplnením tohto uznesenia o finálne sumy projektu 

na základe údajov vo vypracovanej žiadosti o poskytnutie príspevku.  

Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

 

5c. Schválenie nájomnej zmluvy č. 08/2020/PO v zmysle výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja, kód výzvy 

7967/2020/OPRR  za účelom realizácie projektu „Oddychová zóna zariadenia pre 

seniorov Harmónia“ 

Na základe Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti podpory 

regionálneho rozvoja, Kód výzvy: 7967/2020/OPRR žiada obec o schválenie nájomnej zmluvy 

č. 08/2020/PO za účelom realizácie projektu „Oddychová zóna zariadenia pre seniorov 

Harmónia“ na parcele č. CKN 256/1 v areáli Zariadenia pre seniorov, kat. územie Zborov nad 

Bystricou. O projekt môže požiadať len tretí sektor – neziskovky. Bolo by to pod záštitou Klubu 

dôchodcov pre klientov Zariadenia pre seniorov. Starosta vyzdvihol aktivitu a ochotu pani 

Homolovej a pani Droščákovej.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 150 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

Nájomnú zmluvu č. 08/2020/PO o nájme pozemku na liste vlastníctva č. 703, parcely CKN 

256/1, uzatvorenej medzi Základnou organizáciou Jednoty dôchodcov Slovenska Zborov                  

nad Bystricou a Obcou Zborov nad Bystricou, predmetom ktorej je realizácia projektu 

„Oddychová zóna zariadenia pre seniorov Harmónia“ v zmysle žiadosti o poskytnutie dotácie 

v oblasti podpory regionálneho rozvoja, kód výzvy: 7967/2020/OPRR. 

 Hlasovalo:  

    za: jednohlasne 

          

6. Pošta od občanov  

6a. Žiadosť o vybudovanie plynového a vodovodného potrubia  

Dňa 4.9.2020 bola do podateľne obce doručená Žiadosť o vybudovanie plynového potrubia 

a potrubia pre štátnu vodu na miestnej komunikácii parc. č. CKN 3189/2 v k.ú. Zborov nad 
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Bystricou k parcele CKN 4436/63 v k.ú. Zborov nad Bystricou od Jána Červeníka, bytom 

Zborov nad Bystricou 208 a Bc. Patrície Backovej, bytom Zborov nad Bystricou 393. Ide o cca 

24 m od ukončenia plynového potrubia a cca 18 m od ukončenia štátnej vody. Na rokovaní OZ 

sa zúčastnili aj žiadatelia. Starosta obce informoval poslancov OZ, že zákon o majetku obce 

nedovoľuje investovať finančné prostriedky do cudzieho majetku, t.j. do plynového potrubia. 

Takúto situáciu sme v obci ešte neriešili. Plynové potrubie nikdy nebude majetkom obce, bude 

majetkom plynárov, resp. žiadateľov. S vodovodnou prípojkou by obec pomohla.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 151 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

predĺženie vetvy vodovodnej prípojky cca 18 m od končenia štátnej vody k parcele CKN 

4436/63 v k.ú. Zborov nad Bystricou.  

Hlasovalo:  

   za: Kováčová, Brandis, Madaj, Macanga, Droščák, Targoš, Hlavatý 

zdržal sa: Podoláková  

 

6b. Žiadosť o uzatvorenie zámennej zmluvy  

Dňa 5.8.2020 bol do podateľne obce doručený Návrh na uzatvorenie zámennej zmluvy                             

od Bc. Stanislava Čimboru, bytom Zborov nad Bystricou 491, v ktorom navrhuje zameniť svoje 

pozemky v podielovom spoluvlastníctve s manželkou CKN 2593, 3911, 3927, 3956, 3897 

a 3866 v k.ú. Zborov nad Bystricou aj s doplatkom za parcelu vo vlastníctve obce CKN 2546 

v k.ú. Zborov nad Bystricou.  Na rokovaní OZ vystúpil aj pán Čimbora, ktorý poslancom OZ 

ukázal, ako je v súčasnosti pozemok využívaný. Pozemok momentálne využíva pán Ján 

Kocifaj, bytom Zborov nad Bystricou 686 bez vedomia obce, má na ňom bordel a je 

presvedčený, že mu patrí. Pán Brandis poznamenal, že pán Kocifaj pozemok užíva v dobrej 

viere, a preto má prednostné právo dostať ho do vlastníctva. Je preto potrebné najskôr vyzvať 

pána Kocifaja, nech vyprace pozemok,  dať ho prípadne oplotiť, a potom o ňom rozhodnúť. Pán 

Čimbora podotkol, že prístup k pozemku je len od pána Kocifaja a od pána Čimboru. 

Z Radovky prístup nie je, nakoľko pozemok je vo výške cca 10 m nad úrovňou cesty.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 152 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

A)  BERIE NA VEDOMIE 

Žiadosť od pána Bc. Stanislava Čimboru, bytom Zborov nad Bystricou 491, v ktorej navrhuje 

zameniť svoje pozemky v podielovom spoluvlastníctve s manželkou CKN 2593, 3911, 3927, 

3956, 3897 a 3866 v k.ú. Zborov nad Bystricou aj s doplatkom za parcelu vo vlastníctve obce 

CKN 2546 v k.ú. Zborov nad Bystricou a rozhodovanie o nej odkladá na najbližšie rokovanie 

OZ. 

 

B) POVERUJE    

starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého, aby vyzval pána Jána Kocifaja, bytom Zborov nad 

Bystricou 686, aby pozemok vo vlastníctve obce CKN 2546 v k.ú. Zborov nad Bystricou čo 

najskôr vypratal a dal do pôvodného stavu.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

6c. Zaslanie stanoviska k vysporiadaniu a vyvlastňovaniu pozemkov  

Dňa 16.9.2020 bolo do podateľne obce doručené stanovisko k vysporiadaniu a vyvlastňovaniu 

pozemkov od Anna Michalcová, bytom Zborov nad Bystricou 675. Pán starosta zdôraznil, že 
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pozemky sa nejdú vyvlastňovať, ale vykupovať na základe znaleckých posudkov, ktoré určia 

hodnotu pozemkov. V prípade, ak občania nebudú chcieť pozemky odpredať, ďalej bude                      

vo veci postupovať Okresný úrad Žilina, nie obec.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 153 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE NA VEDOMIE 

list od pani Anny Michalcovej, bytom Zborov nad Bystricou 675 k vysporiadaniu 

a vyvlastňovaniu pozemkov.   

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

6d. Žiadosť o výmenu alebo opravu plynovej skrinky pri bytovke č. 208 

Dňa 18.9.2020 bola do podateľne obce doručená Žiadosť o výmenu alebo opravu plynovej 

skrinky pri bytovke č. 208 od Viery Valkovej, bytom Zborov nad Bystricou 501. V plynovej 

skrinke sa nachádza hlavný domový uzáver – regulátor tlaku plynu spoločný pre bytovky č. 627 

a 501. K poškodeniu plynovej skrinky došlo pri výstavbe bytovky č. 208. Keďže v tesnej 

blízkosti skrinky parkuje aj osobné motorové vozidlo, bolo by potrebné zabezpečiť bezpečnosť 

skrinky napr. múrikom. Pán starosta dal poslancom kolovať fotografie danej skrinky, ktorá sa 

nachádza v dezolátnom stave.  

   

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 154 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

urobiť opatrenia na ochranu života a zdravia obyvateľov bytoviek č. 208, 627 a 501 pri plynovej 

skrinke.   

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

7. Rozpočtové opatrenie na úpravu rozpočtu  

Návrh na zmenu rozpočtu OZ č. 3 na rok 2020 rozpočtové opatrenie č. 7/2020. V súlade s 

ods. 2 písmenom b) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov predložil starosta obce obecnému 

zastupiteľstvu návrh  na rozpočtové opatrenie. 5 000 € ide na založenie obecného podniku ako 

základné imanie, 5 000 € dotáciu na rozbehnutie – prevádzku nákladov, 1 200 € materskej škole 

na zakúpenie nových notebookov vo výške 3 ks.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 155 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE   

v súlade s ods. 2 písmenom b) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov návrh na zmenu rozpočtu OZ č. 3 na rok 

2020 - rozpočtové opatrenie č. 7/2020.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

8. Rôzne - diskusia 

Pán poslanec Madaj  

– vo Fojtovom potoku je potrebné popod cintorínom vyrezať konáre a vyviezť ich 

– zaujímal sa o to, či chladnička na cintoríne funguje. Starosta obce odpovedal, že nejde 

o mraziak, ale o chladiak, v ktorom človek vydrží maximálne pol dňa.   
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Pán poslanec Brandis 

– detské ihrisko – prvky sú tam pokazené, nespĺňajú bezpečnosť  

– dostali sme nový traktor a nemá drvenie na stavebný odpad  

– faktúry na webe – montérkami sme museli zaodiať už polku dediny  

 

Pán poslanec Hlavatý  

– kto vypláca subdodávateľov. Pán starosta odpovedal, že STRABAG. 

 

Pani poslankyňa Podoláková  

– v akom stave je to s pozemkami pri ihrisku. Pán starosta odpovedal, že sa spracováva projekt, 

riešime cestu.  

 

 

9. Schválenie uznesení 

Prednosta obecného úradu, pán Marcel Kormanec, člen návrhovej komisie, predniesol návrhy 

uznesení zo zasadania OZ.   

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10. Záver   

Pán starosta poďakoval prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 1915 hod. 

 

Zapisovateľka:  

JUDr. Viera Záteková Valková, PhD.   .................................................. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

1. Overovateľ: 

Milada Kováčová     .................................................. 

 

2. Overovateľ: 

Vlasta Podoláková     .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec     PaedDr. Juraj Hlavatý 

       prednosta ObÚ       starosta obce 


